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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2023/24:831 Utredningen om ungdomskriminalitetsnämnder 

Den 27 mars 2024 skulle utredningen om ungdomskriminalitetsnämnder 
ha redovisats. Genom tilläggsdirektivet (dir. 2023:26) förkortades 
utredningstiden, eftersom det när rapporter om hur unga rekryteras till 
kriminella nätverk fortsätter att komma, med fortsätt rapportering om 
dödsskjutningar och sprängdåd i vårt land, är viktigt att agera skyndsamt.

Samtidigt som utredningstiden förkortades uttryckte socialtjänstminister 
Camilla Waltersson Grönvall följande: ”Regeringen är djupt oroad över att 
unga rekryteras till kriminella nätverk och vi måste sätta in alla åtgärder vi kan 
för att möta detta. Att skydda barn och trycka tillbaka brottsligheten är några av 
våra högst prioriterade frågor. Därför är det viktigt att förkorta 
utredningstiden.”

När utredningen väl skulle redovisas var tongångarna annorlunda. Trots att 
utredningen är färdig ska den presenteras först den 8 maj, sex veckor efter utsatt 
datum. Altinget ( https://www.altinget.se/artikel/fardig-utredning-om-unga-
kriminella-faar-vanta-paa-overlamning) rapporterar om svårigheter att 
synkronisera som främsta skäl.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Camilla Waltersson Grönvall:

 

Vilka skäl ligger till grund för att den färdigställda utredningen försenas 
ytterligare?

………………………………………

Marcus Wennerström (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-23
Besvaras senast
2024-05-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


